
Årsberetning. 2022 

I 2022 lagde vi ud med en lille snert af Covid restriktion, men dem blev hurtig ophævet og hverdagen 
genfandt sig.  

Alex startede 1/1 og satte skub i arrangementer og lavede tiltag, der skabte liv og fællesskab i 
Aktivitetshuset og for Janderup sogns beboere og der blev taget rigtig godt imod ham. Eksempler på 
initiativer er blandet fastelavnsfest med over 300 deltagere og indkøb af projekter og skærm, så vi kunne se 
VM-fodbold med ca. 75 deltagende børn og voksne. 

Vi har i det forløbende år brugt en del tid på at forny og reviderer vores arbejdsgange omkring fakturering, 
bogføring og regnskab. Vi er blevet mere digital og har forsøgt at gøre nemmere overdrage til den næste. 
Bestyrelsens nye kasser, Svend har haft nok at se til. Han, Alex og Lars Jørgensen har bragt os næsten ”up to 
date” på digitaliseringen.  Stor ros for arbejdsindsatsen. I den sammenhæng valgte Vagn Fugleberg at gå på 
”pension”. Vagn har være med fra husets begyndelse, hvor han har været med ind over økonomien, 
primært med fakturering. Vi takker ham for mange frivillige timer og tro tjeneste.  

Regnskabet i år er ikke specielt opløftende, men det havde vi også forventet. Primært fordi vi i foråret have 
vi lønudbetaling til både Anna Sofie og Alex. Og vi blev også ramt at højere energipriser der for en stund 
pressede vores likviditet til det yderste. Der er i regnskabet afsat penge til kommende renovering, her er vi 
kommet lidt bagefter, da vi i Coronatiden og i år har været på ukendt grund rent økonomisk. 

Cafe drift er en svær størrelse. Det giver en masse live i huset, men er forholdsvis tungt rent timemæssig og 
samtidig er der ikke en tilsvarende indtægt. Det er her vi har de største udfordringer. Et andet punkt vi er 
opmærksomme på er at hæve aktivitetsniveauet. Der er en lille stigning i på privat udlejning men desværre 
også mindre udlejning til foreningen. Så selv om vi synes at vi får noget nyt sat i værk, er vi samlet set gået 
lidt tilbage.  

Vi har de sidste 2 år brugt tid og kræfter på et ordentligt Wi-Fi og vi synes det fungerer. Det er jo lige før at 
det er lige så vigtigt som vand i vandhanen. Vi lidt modvilligt fået opsat videoovervågning i forhallen. Den 
kan se hvem der kommer og går og om de går i hallen, caféen eller i mod fitness. Det har været nødvendig, 
da ophold i forhallen, som man meget gerne må, er blevet misbrugt. Dog er det få gange og det bliver 
hurtigt løst med en samtale med de implicerede unge mennesker og deres forældre.  

Julebanko er i gang igen. En Selvbestaltet gruppe kontaktede os og spurgte om vi var med igen. Vi er glade 
for at julebanko er genopstået. Det giver et bredere kendskab udadtil og noget kapital til sognet udefra, og 
aktivitet i huset. Tak for initiativet og samarbejdet. 

Alex var af helbredsmæssige årsager nødt til at opsige sit job i slutningen af november. Det har givet 
bestyrelsen ekstra arbejdstimer og stof til eftertanke. For hvordan skal huset drives fremadrettet? Alex skal 
dog have stor tak for sit engagement og stor arbejdsindsats. 

Og som altid skal der lyde en stor tak til brugere af huset, uden dem intet Aktivitetshus. Tak for 
samarbejdet med foreningen. skolen, børnehaven og deres Pedel, samt ikke at forglemme personale og de 
frivillige, og ikke mindst bestyrelsen for et godt samarbejde og stor indsats med at skabe liv i huset. 


